
 
 

ELVA L I N N A  LASTEAED 
HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

ÕNNESEENE  MAJA 
 

  

Elva           18.01.2024 nr 1-6/3 

 

Algus: kell 17.15 

Lõpp: kell 19.00  

Osalesid: Riin Raie,  Kadi Vahtla, Katri Jürisoo  

Rühmade esindajad: 

Vandresellid Oksana Ungur 

Rõõmurullid Ragne Savolainen 

Särasilmad Kärolin Lill 

Naerupõnnid Kadi Liivak 

Päevakoerad Maris Gertz 

Tähetäpsid Liis Markvardt 

Tervisejutsid Siim Meeliste  

Päikesepaid Svetlana Säägi 

 

Päevakord:          

1. Rühma esindajate, uue õpetajate esindaja Katri Jürisoo tutvustus. 

2. Tagasiside  ja ettepanekud  - Elva Linna Lasteaed põhimäärus; ELL hoolekogu 

moodustamise kord; ELL vastuvõtmise ja väljaarvamise kord, kodukord. 

Lisame teiste õppehoonete hoolekogude tähelepanekud  ja ettepanekud:  

Hoolekogu moodustamise kord: 

Ettepanek teha muudatused hoolekogu korrast punktid par 4 lõige 4, par 5 lõige 3, par 9 

lõige 3 viimane lause välja jätta. Par 10 lõige 4 ja 5. (Täpsustused saadab hoolekogu 

R.Raiele). 

 Teha ettepanek lõige 4 ja lõige 5 osas, mida KELS ei reguleeri. Oktoobris pannakse paika 

4 toimuvat koosolekut. Direktorilt sisend, mis kuupäevaks tuleb töötada läbi dokumendid. 

Kodukord: 

Avada Murumuna õppehoone kell 7:00. 

3. Esindusliikmete valimine ühishoolekogusse Õnneseene õppehoonest (esindusliikmete 

ettepanek/ hääletus) 

4. Struktuur lasteaias (Riin) 

5. Tugispetsialistid alates 01.01.2024 – logopeed, eripedagoog, mänguterapeut, AEVKO 



6. Jooksvad küsimused- suvepuhkus, streik 

  

1.-2. Rühma esindajate, uue õpetajate esindaja Katri Jürisoo ja tutvustus. Tagasiside  ja 

ettepanekud  - Elva Linna Lasteaed põhimäärus; ELL hoolekogu moodustamise kord 

 

KUULATI:  

R. Raie lühiülevaade päevakorra punktidest. Õpetajate esindaja Katri Jürisoo tutvustus. Uute 

dokumentida tutvustus: lasteaia põhimäärus, hoolekoogu moodustamise kord ja töökord Elva 

Vallas ja lasteaia kodukord. 

R. Raie tutvustas Murumuna hoolekogu ettepanekuid hoolekogu moodustamise korra dokumendi 

kohta. 

R. Raie tegi kodukorra dokumendist kokkuvõtte; 2024 aasta puhkusekuu 1 kuu ja see on juuli, 

kohatasu vabastuse võimalus. Toitlustaja toimetada on toidu ülejääk. Lasteaed sellega ei tegele.  

15.8 õppekäikudele minnes peab lapsevanematelt allkirju korjama.  

Ettepanek rühma hoolekogu esindajate poolt on kutsuda taas lapsevanemaid ja õpetajaid 

koolitama Kene Vernik. R. Raie soovitas lugeda kõigil ka Kene Verniku raamatut „Hea Une 

Teejuht“. 

S. Meeliste kodukorra muutmise ettepanekute üle vaatamine ja arvesse võtmine. Soovitus: lisada 

lasteaia menüü juurde märked allergeenidest toidus. 

 

 

3. Esindusliikmete valimine ühishoolekogusse Õnneseene õppehoonest 

 

OTSUSTATI: 

Hääletati: kõik olid poolt 

3.1. Esimees: Siim Meeliste 

3.2. Aseesinane: Kärolin Lill 

3.3. Õppehoone esindajad: Siim Meeliste, Kärolin Lill ja Katri Jürisoo 

 

R. Raie tegi ettepaneku kokku kutsuda ühishoolekogu koosolek 25.01.24 kell 17:15 Murumunas 

õppehoones.  

 

 

4. Struktuur lasteaias  

 

KUULATI: 

R. Raie tutvustas Elva Linna Lasteaia struktuuri. Struktuuri pragune personali mudel on ajale jalgu 

jäänud ja tuleb vallavalitsusel vastavaks uut. Mudeli järgi eelarvestatakse lasteaia personalikulu. 

Ettepeanekuid vallavalitsusele 2025 aastaks ressursi juurde küsimiseks saame teha augustis.  

Õpperaha: rühmadel on avatud ühine drive tabel milles saavad õpetajad jälgida õpperaha 

kulutamise kohta ülevaate. Ühe lapse kohta on ette nähtud 4.- kuus.  

 

 

5. Tugispetsialistid alates 01.01.2024 – logopeed, eripedagoog, mänguterapeut, AEVKO 

 

KUULATI: 

Viidi üle 3 töötajat. 2 logopeedi, 1 eripedagoog. Teenust pakub nüüd Perekeskus. Töötasu saavad 

kasutada Lasteaia kulurealt. Aevko rahastus küsitakse vallast juurde, see koht tuleb täita.  

R. Raie: Hetkel katab osaliselt logopeedi ressurssi kuni 31. maini 2024  mänguterapeut E. Tsopp.  

 

 



7. Jooksvad küsimused- suvepuhkus, streik 

 

R. Raie: Streigi osas ootame reedel streigi korraldajate infot ja koheselt saadame info Eliisi kaudu 

lapsevanematele. 

Kollektiivpuhkusel on käesoleval aastal Murumuna. Järgmisel aastal puhkavad kollektiivpuhkusel 

Õnneseene maja. Väikeste majade osas peame veel arutama. 1 variant– avame valverühmad ainult 

Õnneseenes; 2. variant – üks kahest väiksest majast ehk kas Järve või Peedu maja on 

valverühmaks. Otsuse tegemise aluseks võetakse eelmise aasta toiduraha maksjate arvud. 

Valverühmad ei ole mugavad mitte ainult lastele vaid ka õpetajatele. 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/    /allkirjastatud digitaalselt/ 

 

Koosoleku juhataja: Riin Raie                               Koosoleku protokollija: Kadi Vahtla  

 

 


